



ARTIST: Barbaros

Title: Fate EP

Art. Nr.: EVO044

Beatport Exclusive: 18/12/2020

Release Date: 01/01/2021

Publisher: Evosonic Records

Format: EP

Offer: Download & Streaming

Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

Der Original Mix erschien schon im Oktober als Bonus Track auf der Evosonic eigenen Compilation Reihe „Backlist Vol. 3“, die Remixe kommen nun gesondert und mit Künstlern die nicht nur Geheimtipp Charakter haben.

The original mix was already released in October as a bonus track on Evosonic's own compilation series "Backlist Vol. 3", the remixes are now coming separately and with artists who are not just insiders.

Beschreibung/Description (1025 Zeichen)

Wenn Barbaros zum Tanz auffordert wird es stets besonders groovy, wenn der Titel dann auch noch Fate heißt und im Jahr 2020 erscheint bekommt es fast Prophetischen Charakter. Mit betontem House Groove und satten Bässen startet miKech (LikeThatUnderground) in den Abend. Gekonnt setzt er die zentralen Elemente des Originals in Szene, die im Zusammenspiel mit dem frischen Groove ein komplett neues Hörerlebnis ergeben und sicher in vielen Sets zu finden sein wird. Cie (Form&Terra) geht den Remix mit seiner gewohnt unaufgeregten und stilsicheren Handschrift an. Hier kann man den Eindruck gewinnen einen komplett neuen Track zu hören, dennoch sind die Parallelen zum Original stets anwesend und geben die Grundstimmung vor. Der Remix von Mar io geht das Thema geradlinig an, hier wird deutlich auf die Peak Time abgezielt und die Kick gibt den Ton an. Der Remix greift die Energie des Originals auf und sorgt dafür, dass die Reise kurzweilig bleibt und sich stets auf das wesentliche konzentriert.

When Barbaros asks you to dance, it always becomes especially groovy, and when the title is called Fate and appears in 2020, it takes on an almost prophetic character. With an accentuated house groove and full basses miKech (LikeThatUnderground) starts the evening. He skilfully stages the central elements of the original, which in combination with the fresh groove will result in a completely new listening experience and will surely be found in many sets. Cie (Form&Terra) approaches the remix with his usual unagitated and stylish signature. Here you can get the impression of listening to a completely new track, but the parallels to the original are always present and set the mood. Mar io's remix takes a straightforward approach to the theme, here the peak time is clearly targeted and the kick sets the tone. The remix takes up the energy of the original and makes sure that the journey remains entertaining and always concentrates on the essential.

Track List / Infos:

- | | | |
|----|------------------------------|-------|
| 01 | Barbaros-Fate (Original Mix) | 06:59 |
| 02 | Barbaros-Fate (miKech Remix) | 06:13 |
| 03 | Barbaros-Fate (Cie Remix) | 06:53 |
| 04 | Barbaros-Fate (Mar io Remix) | 07:47 |

Fate written and produced by Barbaros.

Track 02 remixed by Mike Charnow.

Track 03 remixed by Thilo Geertzen.

Track 04 remixed by Mario Hasenkamp.

Mastering by <https://sledgermastering.by/>

contact@evosonicrecords.de

<https://evosonic.de/portfolio/barbaros/>

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-044/>

© Evosonic Records 2020 / 2021



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de
Evosonic Radio Vision GmbH & Co.KG
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443
evosonic.de

EVO
sonic 
ELECTRONIC MUSIC RECORDS